
AAS/MOU/NominationsForm(Ver.20.9.2019) 

For nominated athletes 
供獲提名運動員填寫 

 
 

 
本人已獲總教練提名參與本地大學體院全職運動員提名計劃。 

I have been nominated by Head Coach to apply for 2020/21 Admission Application for Local Universities engaged in MOU with HKSI.  
 

第一部份  Part I         申請人資料  Applicant Information 

英文姓名 

Name in English 
 

中文姓名 

Name in Chinese 
 

年齡 

Age 
 

運動項目 

Sport 
 

精英訓練資助類別 

DFS Category  

學生 / 青年 / 成年*    A+ / A / B+ / B / C / 集訓隊* 

Student / Junior / Elite*    A+ / A / B+ / B / C / Squad* 

訓練模式 

Training Status 

全職 / 兼職 

Full-time / Part-time 

註：兼職訓練運動員需於成功獲取錄後轉為全職訓練。 
Notice: Part-time training athlete is required to turn full-time training before 
admission.  

聯絡電話 

Telephone No. 
 

電郵地址 

Email Address 
 

第二部份  Part II 報讀課程  Programme(s) Applied 

次序 

Priority 

院校 

Institute 

課程名稱 

Name of Programme 

課程編號

（如有） 

Programme 
Code (if any) 

JUPAS編號

（如有） 

JUPAS Code 
(if any) 

1 
CityU / CUHK / CUSCS / 
EdUHK / HKBU / HKU / 

HKUST / HSUHK / LU / PolyU* 
   

2 
CityU / CUHK / CUSCS / 
EdUHK / HKBU / HKU / 

HKUST / HSUHK / LU / PolyU* 
   

3 
CityU / CUHK / CUSCS / 
EdUHK / HKBU / HKU / 

HKUST / HSUHK / LU / PolyU* 
   

*圈出合適選項  Circle the appropriate 

CityU 香港城市大學   CUHK     香港中文大學   CUSCS 香港中文大學專業進修學院  EdUHK 香港教育大學 

HKBU   香港浸會大學  HKU     香港大學   HKUST    香港科技大學   HSUHK     香港恒生大學  

LU 嶺南大學    PolyU    香港理工大學 

 

第三部份  Part III 聲明書 Declaration 

1. 本人聲明在此申請表所遞交的資料均屬正確及真實。本人亦已細閱及完全理解就是次本地大學體院全職運動員提名計劃的申請指引內容，並
同意遵守指引內所有要求及規定。 
I hereby declare all information provided by me in this application form is accurate and true.  I have also read and fully understood the 
Nomination Guidelines on the Application for Nomination of HKSI Full-time Athlete Admission Application for Local Universities and 
I agree to comply with all the requirements and specifications set out in the Nomination Guidelines. 

2. 本人明白，此申請表所遞交的個人資料將會用作處理本人是次申請或核實就是次申請而提供的資料。 
I understand that my personal data provided in this application will be used for the purpose of processing my application or verifying 
information provided in this application. 

3. 本人明白，根據《個人資料(私隱)條例》（第 486章）第 18條、第 22條和附表 1內第 6原則的規定，本人有權要求查閱和改正所提供的個人
資料。（如屬香港體育學院獎學金運動員，可以參閱《體育獎學金運動員持有人協議書》內有關個人資料收集聲明的部份。） 
I understand that I have a right to request access to and correction of my personal data provided in the application in accordance with 
Section 18 and 22 of and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap 486). (For a HKSI Sports Scholarship 
Athlete, please refer to Personal Data Collection Statement of the Sports Scholarship Athletes Agreement for further information.) 

申請人簽署 

Signature of applicant   
家長簽署 (只適用於18歲以下申請者) 

Signature of parent (For applicants aged under 18)  

日期 Date   日期 Date  

     

請於 2019年 11月 15日前填妥此表格並交回運動員事務部教育組。 

Please return the completed form to the Athlete Affairs Department (Education Section) on or before 

職員專用 For Official Use Only 
收到表格日期 

Date of Form Received  

 

二零二零年本地大學體院全職運動員提名計劃 

Nomination of HKSI Full-time Athlete 

2020/21 Admission Application  

for Local Universities Engaged in MOU with HKSI 

 
運動員報名表格 
Athlete Application Form 

職員專用  Official Use Only 

收到申請表日期

Date of Application Received

 

 

附件二 Attachment 2 

 


